

MYP1 and 2 French Literature, Mathematics and Humanities replacement teacher (francophone)

Haut-Lac International bilingual school (K-12 with around 600 students) near Vevey (Vaud), Switzerland invites applications from a francophone Middle School French Literature, Mathematics and Humanities replacement teacher to join the school. Applicants should be enthusiastic educators with experience teaching in international schools and have an interest in promoting extra-curricular activities to our students.

Your profile :

- A relevant Bachelor's Degree or equivalent title ;
- A PGCE or teaching certificate;
- Mastery of educational technological tools (iPad, distance learning platforms, etc.);
- Teaching experience of the MYP programmes preferred;
- A passionate educator;
- Preferred experience of a pastoral role;
- A working knowledge of English; higher proficiency preferred.

Your mission :

- Teaching French Literature to Middle School students in French
- Teaching Integrated Humanities to Middle School students in French
- Teaching Mathematics to Middle School students in French
- Participating actively in the extracurricular life of the school

We offer :

- A dynamic and creative work environment
- A nurturing educational environment
- A pleasant infrastructure ideally located in the hills above Vevey

The ideal candidate will be available immediately and be able to start as soon as possible.

Due to Swiss immigration law, only Swiss citizens, Swiss permit holders or EU member countries passport holders can apply.

Only short-listed candidates will be contacted.

If you are convinced that your profile aligns with our requirements and you are ready to take on this challenge, we invite you to send us your complete application, including your CV, cover letter, and work references, to the following email address: jobs@haut-lac.ch

Enseignant remplaçant en littérature française, mathématiques et sciences humaines pour le PEI1 et 2 (francophone)

L'école internationale bilingue du Haut-Lac (du jardin d'enfant au Baccalauréat avec environ 600 élèves) près de Vevey (Vaud), en Suisse, lance un appel à candidatures pour le remplacement d'un enseignant francophone de littérature française, de mathématiques et de sciences humaines pour des élèves de 11 à 13 ans. Les candidats doivent être des éducateurs enthousiastes ayant une expérience de l'enseignement dans des écoles internationales et intéressés par la promotion d'activités extrascolaires auprès de nos élèves.

Votre profil :

- Une licence ou un titre équivalent ;
- Un PGCE ou un certificat d'enseignement ;
- Maîtrise des outils technologiques éducatifs (iPad, plateformes d'apprentissage à distance, etc.) ;
- Expérience de l'enseignement des programmes du PEI de préférence ;
- Un éducateur/une enseignante passionné(e) ;
- Expérience préférée d'un rôle de professeur principal ;
- Connaissance pratique de l'anglais ; niveau supérieur de préférence.

Votre mission :

- Enseigner la littérature française aux élèves de 11 à 13 ans en français
- Enseigner les humanités intégrées aux élèves de 11 à 13 ans en français
- Enseigner les mathématiques aux élèves de 11 à 13 ans en français
- Participer activement à la vie extrascolaire de l'école.

Nous offrons :

- Un environnement de travail dynamique et créatif
- Un environnement éducatif stimulant
- Une infrastructure agréable idéalement située sur les hauteurs de Vevey

Le/la candidat(e) idéal(e) sera disponible immédiatement et pourra commencer dès que possible.

En raison de la législation suisse sur l'immigration, seuls les citoyens suisses, les titulaires d'un permis suisse ou les pays membres de l'Union européenne peuvent être admis à travailler dans le secteur de l'éducation.

Si vous êtes convaincu(e) que votre profil correspond à nos besoins et que vous êtes prêt(e) à relever ce défi, nous vous invitons à nous faire parvenir votre dossier complet, comprenant votre CV, lettre de motivation et références de travail, à l'adresse électronique suivante :

jobs@haut-lac.ch